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MØTEBOK 

 
Tidspunkt: Tirsdag 08. november kl. 1900 -2200 
Sted:  Fjellstyrekontoret  
 
Deltakere:  
Vebjørn Håvardsrud, Anders Eriksrud, Thov Wetterhus, Lars Ole 
Svendsen, Kjell Kristiansen, Arve Bjerke og Nils Vøllo 
 

Sekretær: Sten-Rune Jensen 
 
Før ordinær møtebehandling ble det holdt en gjennomgang av pågående 
prosjekter og planlagt arbeid på hyttene i 2023. 
 
Saksliste: 
Sak 17/22: Meldinger 
Sak 18/22: Status økonomi 
Sak 19/22: Evaluering småvilt og villreinjakta 
Sak 20/22: Søknad om midler/ sponsor til arrangement 
Sak 21/22: Eventuelt 
 
 
 
Vebjørn Håvardsrud/s/ Kjell Kristiansen/s/  Lars Ole Svendsen/s/    
 
 
 
Anders Eriksrud/s/     Nils Vøllo/s/      Arve Bjerke/s/ 
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Sak 17/22: Meldinger 
 

Saksdokument:   

2022.03.29.001.2Innspill til program for felles sti- og løypeplan Hardangervidda. Brev ut 

2022.03.31.127. Revisjonsberetning 2021 Øvre Numedal Fjellstyre 

2022.04.21.001.5.Villreinnemnda- kvotevetak Hardangervidda villreinområde 2022 
2022.04.21.001.5.Nemnda- vedtak om disponering av tilbakeførte fellingsavgifter for villrein i 
Hardangervidda villreinområde for 2022 

2022.04.27.145.4.Statskog-Tildeling av midler fra Grunneierfondet 2022. Kolven 

2022.04.27.145.4.Statskog-Tildeling av midler fra Grunneierfondet 2022. Båter i allmenningen 

2022.04.27.145.4.Statskog-Tildeling av midler fra Grunneierfondet 2022. Tak Jegerbu 

2022.05.13.001.4. Vedtak årsmelding 2021 ØNF. Rollag kommune. Brev inn 

2022.05.24.613.Søknad om dispensasjon rypetaksering ØNS. Brev ut 

2022.05.30.650.Tillatelse til bruk av påhengsmotor i Steintjønn Åse Berit Løitegård. Brev ut 
2022.03.06.001.6.NINA- Søknad om dispensasjon for merking av analyseruter og uttak av 
plantemateriale  
2022.06.20.001.7.Viken Tilsynsutvalg. Løyve til motorferdsel i Hardangervidda Nasjonalpark - Barmark- 
2022 

2022.06.20.001.7.Viken Tilsynsutvalg. Løyve til motorferdsel. Vegarhovdhytta barmark 2022 

2022.06.29.650.Søknad om bruk av påhengsmotor i Steintjønn Oluf Fønnebø. Brev inn 

2022.06.28.650.Tillatelse til bruk av påhengsmotor i Steintjønn Oluf Fønnebø. Brev ut 

2022.06.28.650.Tillatelse til bruk av påhengsmotor i Steintjønn Lasse Kirkevollen. Brev ut 
2022.06.29.001.1.Miljødirektoratet- Dispensasjon fra krav om godkjent ettersøkshund, Hardangervidda 
2022 

2022.07.08.001.1 Dispensasjon fra krav om godkjent ettersøkshund  Hardangervidda 2022 

2022.08.08.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Innkalling til befaring 

2022.08.09.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Prosessskriv part 1 

2022.08.09.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Prosessskriv part 3 

2022.08.09.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Prosessskriv Statskog 

2022.08.09.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Vedlegg Høyfjellskommisjonens dom 

2022.08.09.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Vedlegg kart 1 

2022.08.09.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Vedlegg kart 2 

2022.08.10.037.Statskog. Vilkår festekontrakt DNT hytta på Lågaros 

2022.08.16.613.0 Takseringsresultat rype ØNF 2022 

2022.08.16.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Vedlegg pantedokument 

2022.08.16.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Rettsbok fra befaring 15.08.22 

2022.08.18.152.3.Eika forsikring.Takstrapport og vurdering av skade. Vegarhovdhytta 

2022.09.05.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Prosessskriv part 3 

2022.09.13.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Prosessskriv Øvre Numedal Fjellstyre 

2022.09.19.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Oversendelsesbrev med frist 

2022.09.22.001.5.Villreinutvalget.NVS Rapport 332022 Dialogprosess Hardangervidda 19.09.22 

2022.09.22.001.0- Statskog. Forslag til grenser. Sendt Vestre Viken jordskifterett. 

2022.09.23.001.5.Villreinnemnda. Villreinjakta avsluttes 30.09.2022 

2022.08.24.001.0.Statskog.Søknad båthus Heintjønn 

2022.09.28.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Prosessskriv Statskog 
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2022.10.06.001.1.Vetrinærinstituttet. Prøvesvar- påvisning av CWD simle HV 

2022.10.14.001.0- Vestre Viken jordskifterett. Brev ang tvist mellom partene 

2022.10.15.123.URS.Regnskapsrapport pr 01.06.2022 

2022.10.15.123.URS.Regnskapsrapport pr 31.07.2022 

2022.10.17.33.Rapport beitesesongen 2022. Bjordalsdrifta beitelag 

2022.10.18.140.Buskerud Elghundklubb. Søknad om støtte til arrangement 

2022.10.18.140.Buskerud Elghundklubb. Søknad om støtte til arrangement. VEDLEGG 
2022.10.27.145.4.Øvre Numedal Fjellstyre- Anmodning om utbetaling av prosjektmidler fra 
grunneierfondet. Vegarhovdhytta 
2022.10.27.145.4.Øvre Numedal Fjellstyre- Anmodning om utbetaling av prosjektmidler fra 
grunneierfondet. Jegerbu 
2022.10.27.145.4.Øvre Numedal Fjellstyre- Anmodning om utbetaling av prosjektmidler fra 
grunneierfondet. Takbytte Jegerbu 

 
 
Saksutredning: 

 

Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 
Sekretær hadde en orientering og gjennomgang av postlisten for styret. Styret fikk 
videre en gjennomgang av status på jordskiftesaken på Hein. Pr nå er det gitt utsatt 
frist for å komme til enighet mellom partene før det gjennomføres hovedforhandlinger 
i jordskifteretten.  
 
Vedtak:  
Fjellstyret tar postlisten til orientering 
 
 

Sak 18/22: Status økonomi 
 

Saksdokument:   

2022.10.15.123.URS.Regnskapsrapport pr 01.06.2022 

2022.10.15.123.URS.Regnskapsrapport pr 31.07.2022 

 
Saksutredning: 

Av regnskapsrapport pr 31.07.22 ser det ut til at fjellstyret vil få en god omsetning i 
år. Alle inntektene vil ikke være klare før i desember og utgiftene vil først være klare i 
januar. Uavhengig av dette viser resultatet en inntekt på tilsammen kr 1301920,- i 
perioden.  
Pr 01.10 lå tjenestekjøpet ca kr 100 000,- over budsjettert ramme, og med 
gjenstående arbeid kan man forvente at man går ytterlige ut over rammen. 
Timeforbruket er i størrelseorden på det nivået man hadde i 2020 og dels 2021 
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Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 
Sekretær hadde en gjennomgang av regnskapet. Av de foreløpige tallene som har 
kommet etter bilagsføringen kan det se ut som fjellstyret får et godt driftsresultatene i 
år selv med en liten nedgang i noen av inntektene. Endelig resultat vil først foreligge i 
januar/ februar. 
 
Vedtak:  
Fjellstyret tar orientering til etterretning 

 
 
Sak 19/22: Evaluering småvilt og villreinjakta 
 
Saksdokument:   

Ingen 

Saksutredning: 

Årets villreinjakt har vært preget av vindforhold og trekk som ikke har gitt dyr på vår 
del av vidda over tid i jakta. I fjor ble det totalt felt 213 dyr på allmenningen mot 90 
dyr i år. I tabellen under er fellingsresultatet angitt. Grunnet samjaktsavtalene med 
Ulvik SA og Landbruksselskapet er det som er felt og skåret kort på holdt utenfor 
ØNF sine egne resultat. Vi har dessverre ikke sammenstilt fellingsresultatene for alle 
årene tilbake i tid. Men for å sammenligne ble det i 2014 kun felt to dyr på 
samjaktskort.  

 

 

2022 ØNF  Ulvik Landbrukssel. Sum  

Bukk 2,5+ 10     10 

Bukk 1,5 4     4 

Simle 2,5 
+ 44 

5 2 51 

Simle 1,5 3     3 

Bukkekalv 9     9 

Simlekalv 11 2   13 

Sum 81 7 2 90 

 



 5 

 
 

Figuren viser antall felte dyr på egne kort(HA55) fra 2011 til 2022. 
 

 
Figuren viser fellinger fordelt på dato gjennom jakta(kun ca30 av 90 kort hadde 
skjært dato). 
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Utklipp fra Dyreposisjoner.no som viser bevegelsene på alle merka individ gjennom 
jakta(15.08->30.09) 
 

Som resultatene viser har været og trekk på dyra stor betydning for felling på vårt 
areal. Som dyreposisjonene viser er det lite bevegelse av merka dyr på 
allmenningen, hoved områdene i år ser ut til å være fra mellom Songa og Møsvatn 
mot Kvenndalen, samt noe bevegelse ut i Tinn og dyr opp mot Garen i nordvest. 

De jegerne som får tildelt kort har en jobb å gjøre med å sørge for at fellingsløyvene 
blir returnert innen fastsatt tid. Her er det mye rot blant enkelte jegere, dette er viktig 
for videre rapportering men og unødig bruk av sekretær sin tid. Dessverre er det 
mange som ikke skjærer dato på felling, derfor blir det begrenset data for statistikken 
og oppsummeringen etter jakta. 

Når det gjelder småviltjakta har det ut fra tilbakemeldingene virket som vi har hatt et 
år med variabel bestand med fugl. Resultatene fra takseringene viste en nedgang fra 
i fjor. Jegerne har hatt variable tilbakemeldinger i år, i områder jegere rapporterer om 
lite eller ingen fugl har det uka etter blitt observert bra med fugl. Mye tyder på at 
bestanden har vært tettest lengst øst på vidda. Fellingsresultatene er ikke klare da vi 
mangler rapport fra utstedt sesongkort og de som ikke har rapportert ennå, men mye 
tyder på at vi er godt under fellingstallene fra i fjor noe som underbygger en nedgang. 
Hvis dette stemmer må fjellstyret vurdere å gjennomføre flere reguleringer før neste 
års jakt. 

 

Forslag til vedtak:  
Ingen 
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Referat: 
Sekretær hadde en gjennomgang av tallene fra jakta.  
 
Vedtak:  
Fjellstyret tar orientering til etterretning 
 
 

Sak 20/22: Søknad om midler/ sponsor til arrangement 
 
Saksdokument:   

2022.10.18.140.Buskerud Elghundklubb. Søknad om støtte til arrangement 
2022.10.18.140.Buskerud Elghundklubb. Søknad om støtte til arrangement. 
VEDLEGG 

 
Saksutredning: 

Buskerud elghundklubb ved Svein Brattås skal arrangerer UM løshund 2023 og NM 
løshund 2024. Det er ikke opplyst om hvor selve prøven skal gjennomføres men 
hovebasen blir på Lampeland. De håper fjellstyret har mulighet til å støtte 
arrangementet, enten økonomisk eller kanskje med reinskort som premie. 
 
I infoskrivet om arrangementet står det følgende om sponsorer: 
 
Hovedsponsorer forventes å støtte med samlet kr. 25.000,- i penger for begge 
arrangementene til sammen. Annet tilsvarende bidrag vil kunne vurderes som 
hovedsponsor. 
 
Mellomsponsorer vil få profilering sammen med forhåndspresentasjon av alle hunder/ 
ekvipasjer på facebook, så snart hundene er påmeldt. Logo samt ca. 1-2 linjer tekst 
vil da kunne inkluderes i denne presentasjonen. Mellomsponsor må stille med penger 
eller evt. utstyr/ materiell til verdi mellom 10-15.000,- etter nærmere avtale. 
 
Øvrige sponsorer og støttespillere som ønsker å støtte arrangementet med inntil kr. 
5000,- vil få firmanavn opplistet på samleside for sponsorer. Det vil kunne være mulig 
for noen sponsorer å få stille med utstyr/demostand ute med brosjyremateriell hvis 
ønskelig etter avtale. 
 
Det etterspørres også konkrete premiesponsorer til de best rangerte hundene, enten 
i form av utstyr eller materiell av god kvalitet. Det vil bli opplyst skriftlig på forhånd 
hvem som har sponset premier til de enkelte plasser/premiebord. Dette vil også bli 
opplyst under premieutdeling ol. 
Arrangørene vil inngå egen skriftlig avtale med både hovedsponsorer og øvrige 
sponsorer, der det fremgår konkret hva ytelsene består av. Alle sponsoravtaler vil i 
utgangspunktet gjelde begge arrangementene samlet. 
 
Etter § 11, 3. ledd siste setning i fjelloven kan fjellstyret bevilge midler til 
allmennyttige formål i bygdene som har rett til allmenningsbruk. Fjellstyret avsatte kr 
50 000,- til allmennyttige formål i årets budsjett. Fjellstyret kan bevilge inntil kr 



 8 

20 000,- pr år uten å søke Statskog SF om godkjenning. Hittil i år har fjellstyret delt ut 
10 000,- kr fra posten. 
 
Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 
Det var enighet i styret om at dette var et positivt arrangement for jegermiljøet og 
spesielt ungdomsarrangementet ble trukket frem. Fjellstyreleder kom med forslag om 
å støtte arrangementet med kr 10 000,- 
 
Vedtak:  
Øvre Numedal Fjellstyre gir kr 10 000,- i støtte til Buskerud elghundklubb sin 
gjennomføring av UM løshund 2023 og NM løshund 2024.  
 
Enstemmig vedtak 
 
 

Sak 21/22: Eventuelt 
 
Saksdokument:   
Ingen 
 
Saksutredning: 

- Synlighet fra Fjellstyret- strategi og videre arbeid 
- Invitasjon til høstmøte 26.11 på Vestlia 
- Jegerkafe i desember? 
- Neste fjellstyremøte- tirsdag 13.12, juleavslutning 
- Tildelte midler fra Grunneierfondet. Gjennomføring 2023. 

 
Forslag til vedtak:  
Ingen 
 
Referat: 

- Fjellstyrets representant i Villreinutvalget hadde en gjennomgang av utvalgets 
jobb og status i CWD situasjonen. Fjellstyreleder har sittet i gruppen med lokal 
forvaltning i CWD arbeidet og orienterte om deres jobb og anbefalinger. Det 
avventes nå et forslag til plan for videre forvaltning og tiltak for villreinstammen 
og håndtering av CWD smittet på Hardangervidda. 

 
- Sekretær lager et forslag til møteplan for 2023 med noe hyppigere 

fjellstyremøter igjennom vinteren. Fjellstyret jobbet videre med å delta og være 
aktivt synlige med å fremme fjellstyrets arbeid og bruksretten lokalt. Som f.eks 
jegerkafe, stand på Rødbergdagene etc.  

 
- Sekretær sender en felles påmelding til høstmøte for fjellstyrerepresentantene 

og vararepresentantene som ønsker å delta. Frist settes til torsdag 10/11. 
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- Fjellstyret fikk et godt forslag om å legge årets jegerkafe til f.eks en fredag slik 
at man kunne kombinere informasjon og tradisjonsrike rakfiskservering med 
åpen pub slik at man skaper et sosialt møtepunkt. Fjellstyret var positive til 
dette og jobber videre med å gjennomføre en jegerpub fredag 09/12 på 
Rødberg Hotell. Styret håper et slik arrangement vil trekke til seg mange 
besøkende og håper at folk vil sette av tid til en jegerprat denne kvelden. 
 

- Årets juleavslutning legges i forkant av jegerpuben 09/12.  
 

- Sekretær hadde en gjennomgang på tildelte midler fra grunneierfondet med 
plan for innkjøp av båter. 
 

 
09.11.2022 
Sten-Rune Jensen 

 
 


